
















 

 

Gizlilik Sınıflandırması : Hizmete Özel 

13.03.2023 TARİHLİ GENEL KURUL TOPLANTISINDA İLETİLEN SORULARA İLİŞKİN CEVAPLAR 

GELEN SORU : 1 

Talya Otel yatırım süresinin sonuna yaklaşılması, bununla birlikte henüz finansman konusunda belirsizlik 
bulunması konularında bilgi talep edilmiştir. 

Devam eden otel yatırımımızla ilgili olarak hem öz kaynak hem dış kaynaklardan finansman opsiyonlarının 
değerlendirileceği özel durum açıklamaları ve genel kurul toplantılarımızda değerli ortaklarımızla paylaşılmıştı. Şu 
anda bu bilgileri güncelleyecek bir aşamada değiliz. Gerek dış finansman gerek sermayeyle ilgili konular 
netleştiğinde zaman kaybetmeden yatırımcılarımızla paylaşacağız. Daha önce de açıklandığı üzere şirketin mevcut 
kaynaklarını kullanmak önceliğimizde yer alıyor. Hem dünya, hem Türkiye piyasasında finansman erişiminin kısıtlı 
olduğu bu dönemde uygun finansman koşullarını en iyi şekilde tespit etmek, bunu da yatırımcılarımızla zamanı 
geldiğinde paylaşmak için çalışmalarımızı yürütüyoruz.  

 

GELEN SORU : 2 

İnşaat takvimi ne aşamadadır? 

Yatırım takvime uygun devam etmektedir. Yaşanan deprem felaketi inşaat sektörünü etkilemiştir. Depremle ilgili 
olarak proje takvimini sıkılaştıracak bir etki görmemekle beraber, deprem bölgesine yoğun bir inşaat faaliyeti ve 
inşaatla ilgili insan kaynağı aktarıldığından, diğer bölgelerde insan kaynağı, usta, işçi veyahut firma bulma 
konusunda bir zorluk yaşanabileceği yönünde görüşler gündeme gelebilmektedir. Bununla birlikte şu an için 
öngördüğümüz majör bir gecikme bulunmamaktadır.  

 

GELEN SORU : 3 

Sermaye artırımının ne şekilde yapılacağı ile ilgili (bedelli, tahsisli, vb.) soru iletilmiştir.  

Finansmanın sıralaması, hangi oranlarda dış kaynak hangi oranda ve ne şekilde sermaye artışı yapılacağı 
yönünde şu aşamada alınan bir karar bulunmamaktadır.  

 

GELEN SORU : 4 

Talya Oteli’nin açılışına engel  olabilecek herhangi bir dava, mahkeme süreci var mıdır? Herhangi bir ekspertiz 
raporu Antalya Oteli için yapılması düşünülüyor mu? Bu defter değerinin doğruyu yansıttığını düşünüyor 
musunuz? 2023 yılı sonrasında herhangi bir beklenti, ciro , kar marjı vb. açıklanacak mı? Büyüme, otel zincirleşme 
veya mevcut divan otellerinin birleşmesi gibi bir hedef düşünce var mıdır?  

Dava süreci ile ilgili olarak negatif herhangi bir gelişme bulunmamaktadır. Faaliyet raporunda da açıklandığı üzere 
belediyenin aleyhine açılmış olan ve bizim de dışarıdan yani dolaylı olarak etkilendiğimiz imar planının iptali 
davasında ilk derece mahkemesi davanın reddi yönünde karar vermiştir. Davacının istinaf talebi de reddedildi. 
Akabinde davacı bu kere Danıştay'a temyiz yoluna başvurmuş ve ayrıca yürütmenin durdurulması talebinde 
bulunulmuştur. Yürütmenin durdurulması talebi reddedilmiş olup, Danıştay incelemesi devam etmektedir. Sonuç 
olarak bugün itibarıyla gelinen aşamada inşaatımızın durmasına sebebiyet verecek bir karar bulunmamaktadır 

Divan ile birleşme veya satın alma gibi  stratejik bir plan şu aşamada bulunmamaktadır.  

Otellerin değerlemesi konusunda bir değerleme yapılması zorunluluğu olmadığından, bu yönde alınmış bir 
kararımız bulunmamaktadır. 

Talya Oteli’nin inşaatın tamamlanarak faaliyete geçmesinden sonraki gelişmelere göre ülkenin konjonktürü 
dünya turizm piyasasının mevcut durumuna göre farklı senaryolarla öngörü çalışmaları yapılmaktadır. Otelimizin 
inşaatı tamamlanıp faaliyete geçtiği aşamada bu öngörüleri çok daha sağlıklı yapabiliyor olacağız.  
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GELEN SORU : 5 

Otelin finansmanı için Marmaris'te bulunan otelin üst kullanım hakkının satılması gibi bir düşünce var mı?  

Bilindiği üzere Marmaris’deki otelimiz 2035 yılına kadar kiralanmış olup, 2035 yılına kadar olan kira bedeli tahsil 
edilmiştir. Otelcilik sektörünün etkin çalışamadığı pandemi döneminde bu fonlar önemli finansman katkısı 
sağlamıştır. Şu aşamada  Marmaris’teki Otel’in üst kullanım hakkının satışı gibi bir konu gündemimizde 
bulunmamaktadır.  

 

GELEN SORU : 6 

Ana ortakların finansmanı yatırımcılara gitmeden üstlenme düşüncesi bulunur mu? Devlet teşviği, yatırım hangi 
aşamasına kadar kaynakları karşılayabilir?  

Finansmanın sıralaması, hangi oranlarda dış kaynak hangi oranda ve ne şekilde sermaye artışı yapılacağı 
yönünde şu aşamada alınan bir karar bulunmamaktadır. Finansman için ortaklara gidilecekse eşit bir şekilde 
hareket edilmesi beklenir. 

Devlet teşviği ile ilgili olarak; bizim şu an için KDV teşviki gündemimizdedir. Nakden teşvik alınmamakta ancak 
bazı yatırım kalemlerinde KDV'den istisna imkânından faydalanılmaktadır.  

 

GELEN SORU : 7 

Otelin faaliyete geçmesine bir yıldan az süre kaldı. Otel işletmesi için planınız bulunuyor mu? Divan  Grubu mu 
işletecek yoksa Mares Otel gibi bir kiralama mı olacak ? 

Divan Grubu’nun şu anda Mares ile geçerli bir anlaşması bulunmakta olup, mevcut sözleşmenin devamı 
öngörülmektedir.  


